
Årsberetning Djupeklo og Østre Oksrød vann- og avløpslag SA 
 

Djupeklo og Østre Oksrød vann- og avløpslag SA (DOVA) ble etablert juni 2011. DOVA organiserer 

hytteeiere i det geografiske området som følger av navnet på vannlaget. Årsberetningen gjelder fra 

stiftelsesdato og fram til årsmøtet, mens regnskapet gjelder for 2011.  

Styret har i perioden bestått av følgende medlemmer: 

Leder:   Lars-Erik Johannessen 

Styremedlem:  Siri Bjørn 

Styremedlem:   Morten Georgsen 

Styremedlem:  Svein Johansen 

Styremedlem:  Arvid Øverbø 

Styremedlem:  Ole Morten Merli 

 

2011 har vært et etableringsår, hvor fokus fra styret har vært på verving av medlemmer samt arbeid 

mot kommunen for at DOVA på sikt skal kunne oppnå nødvendige tillatelser til å anlegge eget anlegg.  

Alle aktuelle hytteeiere er nådd ved at det er gjennomført møter gjennom de respektive vel, samt 

distribuert informasjon direkte til den enkelte hytteeier gjennom oppslag i området.  

Vervekampanjen må sies å være vellykket og DOVA har i skrivende stund passert 160 medlemmer.  

I juli 2011 innleverte styret gjennom vår rådgiver COWI søknad om rammetillatelse for opparbeidelse 

av eget anlegg. I mars 2012 fikk vi rammetillatelse fra kommunen, men denne er senere påklaget av 

Br. Lie.  

Kommunen har informert oss om at klagen tidligst kan komme opp til vurdering i august, men at det 

må påregnes ytterligere saksbehandlingstid før saken endelig er avgjort. Styret i vannlaget er av den 

oppfatning at vi som hytteeiere har en selvstendig rett til å bestemme hvem som skal bygge ut vann 

og avløp i området og vi har ikke til hensikt å inngå avtale med Br. Lie så sant dette ikke gir oss en 

fordel i forhold til både tid og kostnader. Styret vil derfor heller bruke ekstra tid på prosessen enn å 

påføre medlemmene ekstra kostnader.  

Styret har nedlagt et omfattende arbeid i perioden for å berede grunnen vann og avløp til den 

enkelte hytteeiendom.  Aktiviteter som er gjennomført inkluderer følgende:  

• Innhentet avtaleutkast med COWI 

• Møter, herunder Styremøter, Fredrikstad kommune og COWI 

• Utarbeidelse av rammesøknad 

• Skriftlig redegjørelse til kontrollutvalget 

• Påvirkning av kommunens administrasjon og politiske myndigheter 

• Pressedekning både i Fredriksstad blad og NRK Radio.  

• Innsyn i relevante saksdokumenter 

• Koordinering mot Oksrødkilen Vann- og avløpslag SA 



• Informasjon til hytteeierne  

• Diverse korrespondanse med Fredrikstad kommune 

• Tilsvar til Br. Lies klage, herunder krav om at de ikke mottar rammetillatelse i neste gangs 

behandling 

Vannlaget har oppnådd henstand om kravet om nødvendig opprydning i avløpssituasjonen inntil 

videre. Vi gjør oppmerksom på at denne henstanden kun gjelder medlemmer av et vannlag.  

 

Økonomi 

DOVAs økonomi er reflektert i  vedlagte årsregnskap og revisorberetning og styret mener at dette gir 

et korrekt bilde av selskapets økonomi.  

 


